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ZÁPIS 
z 5. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice, 

konaného dne 15. června 2011  
__________________________________________________________________________________ 
 
 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
Návrh programu jednání: 

1. Zahájení 
2. Jmenování zapisovatele a sčitatele 
3. Určení ověřovatelů zápisu 
4. Schválení programu jednání 
5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
6. Rozpočtové opatření č. 5/2011 
7. Rozpočtové opatření č. 6/2011 
8. Rozpočtové opatření č. 7/2011  
9. Závěrečný účet města za rok 2010 
10. Rozpočtový výhled na období let 2012 – 2016 
11. Manželé Hašovi – smlouva o budoucí kupní smlouvě č. OISM/23/2011 
12. Mgr. Marta Poulová – kupní smlouva č. 5/2011/KT 
13. Manželé Němčákovi – kupní smlouva č. 7/2011/KT 
14. Manželé Hudcovi – kupní smlouva č. 8/2011/KT 
15. Částečná revokace usnesení z 1. ZM, bod č. 6 
16. Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb města Šlapanice a správního obvodu ORP na 

období let 2011 – 2014 
17. Brněnská pole, a.s. - Dodatek č. 1 Plánovací smlouvy ze dne 19. 12. 2007  
18. Volba nového člena kontrolního výboru 
19. Strategie rozvoje města Šlapanice 
20. Návrh na změnu jednacího řádu ZM 
21. Informace z výborů 
22. Informace ST, MS, TAJ 
23. Diskuse členů ZM 
24. Diskuse občanů 
25. Závěr 

 
 
ad 1. Zahájení 
ST zahájil 5. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 16:04 hodin. Konstatoval, že 
v kinosále je přítomno 17 členů zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Omluvil se 
Mgr. Aleš Charvát. Zápis ze 4. zasedání zastupitelstva města byl ověřen ověřovateli a rozeslán členům 
zastupitelstva. Připomínky nebyly k němu vzneseny.  
 
 
 
ad 2. Jmenování zapisovatele a sčitatele  
Zapisovatelkou jmenována paní Štěpánka Benadová; sčitatelkou slečna Milada Cvrková, DiS.  
 
 
ad 3. Určení ověřovatelů zápisu 
ST: Za ověřovatele zápisu určeni  Ing. Ivo Kouřil a paní Marie Králová. 
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Dále ST prezentoval rezignaci pana Ing. Václava Horáka na funkci člena zastupitelstva města a člena 
rady města Šlapanice. Dle zákona.nastupuje další v pořadí zvolený kandidát v komunálních volbách, a 
to paní Jana Jachymiáková. Následně ST vyzval tajemníka úřadu Ing. Václava Hrabálka k přečtení 
slibu zastupitele a pozval paní Janu Jachymiákovou ke složení slibu a podpisu. 
Paní Jana Jachymiáková složila slib zastupitele bez výhrad. 
 
Poznámka: přítomno 18 členů zastupitelstva města. 
 
 
 
ad 4. Schválení programu jednání 
ST navrhl rozšíření programu jednání o volbu člena rady města s tím, že jako bod č. 18. se bude 
projednávat Volba člena rady města  a jako bod 18.a) Volba nového člena kontrolního výboru.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje program jednání dle zaslané pozvánky včetně navržené změny - bod č. 18. Volba 
člena rady města a jako bod č. 18.a) Volba nového člena kontrolního výboru. 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
ST -  dotaz pana Ing. Linharta, vznesený na zasedání ZM v červnu 2010 ve věci Vatexu, byl 
zodpovězen písemně místostarostou RNDr. Novákem.  
 
 
 
ad 6. Rozpočtové opatření č. 5/2011 
ST - rozpočtové opatření č. 5/2011 řeší především následující změny: 

- neinvestiční příjmy: neinvestiční transfery ze státního rozpočtu na činnost odborného lesního 
 hospodáře a sociálně právní ochranu dětí 
- neinvestiční výdaje: činnost odborného lesního hospodáře a sociálně právní ochrana dětí  
- investiční výdaje: vybudování nového osvětlení v ulici Tyršova, úhrada projektu bezbariérové 
 dispozice KD Bedřichovice. 

Ing. Pernica – vzhledem k obsáhlosti zasílaných materiálů žádá o zasílání dříve. 
Pan Karásek  
- o jakého odborného lesního hospodáře se jedná; Ing. Slaný vysvětlil, že příspěvek je určen 
 právnickým osobám (jsme pouze zprostředkovatelé) 
- proč nebylo počítáno v rozpočtu s bezbariérovým přístupem do KD Bedřichovice již v prvním 
 schváleném rozpočtu; pan Vavro – bylo doporučeno požádat o bezbariérový přístup z důvodu 
 snazšího získání dotace. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 5 se zvýšením celkových příjmů i výdajů o 942 000,- Kč  v 
rozsahu bodů 1) až 3). 
Hlasování: 15 PRO – 0 PROTI – 3 SE ZDRŽELI 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 7. Rozpočtové opatření č. 6/2011   
ST – podal opět krátký komentář k navrhovanému rozpočtovému opatření.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 6 se zvýšením celkových příjmů i výdajů o 1 592 600,- Kč v 
rozsahu bodů 1) a 2).  
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Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 8. Rozpočtové opatření č. 7/2011   
ST – podal opět krátký komentář k navrhovanému rozpočtovému opatření. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 7 se zvýšením celkových příjmů i výdajů o 3 497 000,- Kč v 
rozsahu bodů 1) až 3).  
Hlasování: 15 PRO – 0 PROTI – 3 SE ZDRŽELI 
Návrh byl přijat. 
 
  
 
ad 9. Závěrečný účet města za rok 2010   
ST  

- hospodaření města poznamenáno přetrvávající ekonomickou recesí 
- rozpočet daňových příjmů naplněn pouze na 98,38 %  
- disponibilní zdroje města byly nižší 
- u nedaňových příjmů došlo k překročení původního rozpočtu o 1,5 mil. Kč díky příjmům z 

věcných břemen 
- došlo ke snížení kapitálových příjmů o 3,3 mil. Kč (nebyl realizován žádný větší prodej 

majetku) 
- město snížilo úvěrovou angažovanost u bank  
- celkově město má relativně nízkou zadluženost a je schopno dostát všem svým závazkům v 

termínu splatnosti 
- zastupitelé obdrželi detailnější zprávu o hospodaření včetně návrhu opatření k odstranění 

zjištěných nedostatků, vyplývajících ze zprávy o přezkoumání hospodaření za rok 2010, 
provedeného kontrolním a právním odborem Krajského úřadu JmK. 

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje závěrečný účet města Šlapanice za rok 2010 s výhradami a přijatá opatření 
vedoucí k odstranění zjištěných nedostatků. 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 5 SE ZDRŽELO 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 10. Rozpočtový výhled na období let 2012 – 2016  
ST 

- výhled zpracován na základě dosažené skutečnosti v roce 2010, aktualizovaného rozpočtu na 
rok 2011, uzavřených smluv o dlouhodobých závazcích, predikci vývoje příjmů a 
předpokládaného vývoje běžných výdajů 

- zastupitelé obdrželi podrobnější písemný materiál 
- v rozpočtovém výhledu není počítáno s přijetím nových úvěrů 
- s ohledem na připravované finančně náročné investice (MŠ, rekonstrukce ZŠ, rekonstrukce 

KD) nelze však vyloučit nutnost úvěru. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtový výhled města Šlapanice na období let 2012 – 2016. 
Hlasování: 11 PRO – 0 PROTI – 7 SE ZDRŽELO    
Návrh byl přijat. 
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ad 11. Manželé Hašovi – smlouva o budoucí kupní smlouvě č. OISM/23/2011 
MSH  

- projednáno a doporučeno na 4. jednání rady města dne 19. 1. 2011  
- jedná se o uložení vodovodní přípojky pro celoročně obývaný rekreační objekt. 

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu o budoucí kupní smlouvě č. OISM/23/2011 o prodeji části pozemku KN 
3313/1 v k.ú. Šlapanice u Brna, uzavřenou s manželi Lenkou a Petrem Hašovými, bytem 
Šlapanice 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 12. Mgr. Marta Poulová – kupní smlouva č. 5/2011/KT 
MSH 

- jedná se o prodej části pozemku 
- tzv. narovnání současného stavu  

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. 5/2011/KT na prodej tří částí pozemku p.č. PK 3533/1, k.ú. 
Šlapanice u Brna, oddělených geometrickým plánem číslo 1505-120/2002 jako nové parcely p.č. 
KN 3380/3 o výměře 28 m², p.č. KN 3380/5 o výměře 3 m² a p.č. KN 3380/9 o výměře 1 m², vše 
k.ú. Šlapanice u Brna, z vlastnictví města Šlapanice do vlastnictví Mgr. Marty Poulové, bytem 
Brno. Cena ve výši 200,- Kč/m² byla stanovena dohodou smluvních stran. 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat.    
 
 
 
 ad 13. Manželé Němčákovi – kupní smlouva č. 7/2011/KT 
MSH 
- jedná se o oblast plánované cyklostezky Šlapanice - Bedřichovice 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. 7/2011/KT na prodej části pozemku p.č. KN 3486/1, k.ú. 
Šlapanice u Brna, oddělené geometrickým plánem číslo 2398-6/2010 jako nová parcela p.č. KN 
3486/3 o výměře 18 m², potřebná k realizaci cyklostezky Šlapanice – Bedřichovice, z vlastnictví 
manželů Jaroslava a Lenky Němčákových, oba bytem Šlapanice, do vlastnictví města Šlapanice. 
Cena ve výši 200,- Kč/m² byla stanovena dohodou smluvních stran. 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 14. Manželé Hudcovi – kupní smlouva č. 8/2011/KT 
MSH 

– projednáno na 13. jednání rady města dne 11. 5. 2011. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. 8/2011/KT na prodej části pozemku p.č. PK 3577, k.ú. Šlapanice 
u Brna, oddělené geometrickým plánem číslo 2433-127/2010 jako nová parcela p.č. KN 3569/257 
o výměře 6 m², k.ú. Šlapanice u Brna, z vlastnictví města Šlapanice do vlastnictví manželů 
Tomáše Hudce, bytem Antonína Slavíka 1319/14, Brno a Sylvy Hudcové, bytem Frýdek-Místek. 
Cena ve výši 1 250,- Kč/m² byla stanovena dohodou smluvních stran. 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat 
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ad 15. Částečná revokace usnesení z 1. ZM, bod č. 6 
MSH 

- na 4. jednání rady města schváleno uzavření smlouvy o dílo na dodávku technologického 
centra, elektronické spisové služby a modulů vnitřní integrace úřadu 

- do části projektu se přihlásilo 23 obcí ze správního obvodu MěÚ Šlapanice 
- obec Řícmanice odstupuje od tohoto projektu.   

Návrh usnesení: 
ZM částečně revokuje usnesení z 1. ZM, konaného dne 20. 12. 2010, bod 6.  takto: ZM vyjímá 
z uzavření partnerskýkch dohod v rámci projektu „Rozvoj služeb eGovernmentu v ORP 
Šlapanice I-III“ obec Řícmanice. 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 16. Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb města Šlapanice a správního obvodu ORP na 
období let 2011 -2014 
MSH 

- úkolem je dlouhodobé a systematické podporování činnosti města  a správního obvodu 
v oblasti sociální 

- navazuje na Rozvojový plán sociálních služeb z roku 2008. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje střednědobý plán rozvoje sociálních služeb města Šlapanice a správního obvodu 
ORP Šlapanice na období 2011 – 2014. 
Hlasování: 13PRO – 0 PROTI – 5 SE ZDRŽELO 
Návrh byl přijat. 
 
Poznámka: v 16,40 vyhlásil ST krátkou technickou přestávku. z důvodu instalace prezentace zástupců 
společnosti Brněnská pole, a.s.  
 
 
ad 17. Brněnská pole, a.s. – Dodatek č. 1 Plánovací smlouvy ze dne 19. 12. 2007 
ST 

- na 8. zasedání ZM dne 13. 12. 2007 schválena Plánovací smlouva se společností Brněnská 
pole, a.s., týkající se podmínek zbudování nezbytné veřejné dopravní a technické 
infrastruktury a občanské vybavenosti  

- dne 25. 5. 2011 schválila rada města na svém 14. jednání dodatek č. 1 k této Plánovací 
smlouvě, v  němž přechází práva a povinnosti, vyplývající z této smlouvy, ze společnosti 
Brněnská pole , a.s. na společnost Brněnská pole Invest, s.r.o. 

- veškerá zbudovaná veřejná dopravní a technická infrastruktura včetně vlastnictví nemovitostí 
by měla přejít do vlastnictví města Šlapanice 

- v objektu bude vybudována samostatná mateřská škola pro 50 dětí v jednom z bytových domů 
(celkem se jedná o 2 oddělení) 

- později bude MŠ předána městu do vlastnictví 
- ST oslovil některé podnikatelské subjekty se žádostí o podílení se na projektu vybudování 

mateřské školy, tím by se snížila finanční angažovanost města 
- MŠ by měla být postavena do konce tohoto roku za předpokladu včasného předložení všech 

požadovaných podkladů 
- následně předal ST slovo architektu p. Durchanovi. 

Ing. arch. Durchan 
- původní umístění mateřské školy bylo plánováno na jiném místě, jehož výstavba se však 

oddaluje  
- objekt bude mít 2 sekce 
- vstup do objektu bude přes šatny 
- stavba bude nízkopodlažní. 

Pan Kopeček 
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- které podnikatelské subjekty se budou podílet na výstavbě mateřské školy? 
ST – zatím nebudeme zveřejňovat konkrétní subjekty; při příštím zasedání zastupitelstva budou 
předloženy smlouvy. 
Ing. Řezníčková 

- jaký je základní kapitál s.r.o.? 
Ing. Tesař – 42,5 mil. Kč. 
Mgr. Trn ěná 

- jaká částka je vyčleněná na mateřskou školku? 
Ing. Sedlář – předběžná kalkulace činí 12,5 ,mil. Kč. 
ST – Brněnská pole připravila projekt – 6 mil. bude hradit společnost Brněnská pole, 6 mil. Kč město 
Šlapanice. 
Paní Strnadová 

- kolik bude míst pro šlapanické děti? 
ST – celkem cca 50 dětí; menší část (do 8 dětí) může být formou podnikové školky, pokud bude 
schválena příslušná legislativa. 
MSH – nejedná se o mimo šlapanické děti. 
 
Poznámka: V 16,59 hodin se dostavil do jednacího sálu Ing. Miroslav Mrkvica, od této chvíle 
přítomno 19 členů zastupitelstva.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dodatek č. 1 Plánovací smlouvy ze dne 13. 12. 2007, kterým přejdou práva a 
povinnosti vyplývající z této smlouvy ze společnosti Brněnská pole a.s., IČ: 276 96 570 na 
společnost Brněnská pole Invest, s.r.o., se sídlem Brněnská Pole 1808/1, 664 51  Šlapanice, IČ: 
277 52 712. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 18. Volba nového člena Rady města Šlapanice 
ST – z důvodu rezignace Ing. Václava Horáka na funkci zastupitele a člena rady města je nutno zvolit 
nového člena rady města. 
Návrhy:  
Pan Ivan Vavro navrhuje paní Marii Královou. 
Ing. Milan Pernica navrhuje paní Ing. Alenu Řezníčkovou. 
 
Volba: 
pro Marii Královou       pro Ing. Alenu Řezníčkovou 
Burianová Jiřina       Karásek Aleš 
Horák Pavel        Konečný Lubomír 
Horák Petr, Ing.       Kopeček Jiří 
Charvát Libor        Mrkvica Miroslav, Ing. 
Jachymiáková Jana       Pernica Milan, Ing. 
Klaška Jaroslav, Ing.       Řezníčková Alena, Ing. 
Kouřil Ivo, Ing.        Tesařík Karel, RNDr. 
Králová Marie        Trněná Michaela, Mgr. 
Novák Svatopluk, doc. RNDr., CSc.      
Vavro Ivan 
Zycháček Jan 
 
Hlasování: 11 PRO paní Marii Královou 
         8 PRO paní Mgr. Michaelu Trněnou 
Paní Marie Králová byla zvolena členkou Rady města Šlapanice. 
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ad 18.a) Volba člena kontrolního výboru 
MSH – z důvodu rezignace pana Jana Zycháčka ze dne 6. června 2011 na člena kontrolního výboru je 
nutno zvolit nového člena kontrolního výboru. 
 
Návrhy: 
Pan Jan Zycháček navrhuje paní Hanu Buchtovou. 
Pan Jiří Kopeček navrhuje pana Ing. Pavla Zmeškala. 
 
Volba: 
pro paní Hanu Buchtovou   pro Ing. Pavla Zmeškala  zdržel se 
Burianová Jiřina    Karásek Aleš    Mrkvica Ing. 
Horák Pavel     Konečný Lubomír 
Horák Petr, Ing.    Kopeček Jiří 
Charvát Libor     Pernica Milan, Ing. 
Jachymiáková Jana    Řezníčková Alena, Ing. 
Klaška Jaroslav, Ing.    Tesařík Karel, RNDr. 
Kouřil Ivo, Ing.     Trněná Michaela, Mgr. 
Králová Marie 
Novák Svatopluk, doc. RNDr., CSc. 
Vavro Ivan 
Zycháček Jan 
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí rezignaci pana Jana Zycháčka, člena kontrolního výboru ke dni 6. 6. 2011.  
ZM zvolilo členem kontrolního výboru paní Hanu Buchtovou. 
Hlasování: 11 PRO paní Hanu Buchtovou 
         7 PRO pana Ing.Pavla Zmeškala 
         1 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 19. Strategie rozvoje města Šlapanice 
Předkladatelem je paní Alena Řezníčková. Navrhuje zřídit pracovní skupinu, která by zpracovala 
výsledný dokument s dlouhodobou platností bez ohledu na volební období. Dokument bude zpracován 
na základě znalostí města o stavu majetku, demografickém vývoji, koncepci a střednědobých 
prioritách rozvoje. (Dále prezentovala podrobněji svoji představu.) 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje zřízení pracovní skupiny pro Strategii rozvoje města Šlapanice.  ZM ukládá 
starostovi do 30 dnů pověřit tajemníka M ěstského úřadu Šlapanice ke svolání ustavující schůzky 
pracovní skupiny, složené ze zástupců všech volebních subjektů. 
MSN 

- město připravuje analýzu, jejímž předmětem jsou následující body: 
- co očekávají občané 
- jaké jsou jejich potřeby 

- poté vedení města sestaví varianty 
- výhodou je blízkost města, které má vědeckovýzkumnou základnu 
- nepovažuje za nutné v nejbližší době sestavovat komisi 
- dává na zváženou, zda chceme město s počtem obyvatel nad 10 tis. či zachovat sevřenější 

město. 
Ing. Řezníčková 

- úmyslem tohoto návrhu byla představa, aby existující informace se shrnuly do jednoho 
materiálu 
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- jaký je časový horizont zmíněných analýz 
MSH  

- strategie rozvoje města vychází z volebních programů politických subjektů 
MSN 

- první analýzy lze očekávat na podzim tohoto roku. 
ST 

- pokud má být tento dokument účinný a pozitivní nástroj, je potřeba sjednotit jednotlivé 
úmysly, aby byl všeobecně přijat    

- měl dokument by měl být projednáván v zastupitelstvu i na veřejnosti. 
 
Poznámka: V 17,30 hodin přišel Ing. Jan Střechovský – přítomno 20 zastupitelů. 
 
Mgr. Konečný 

- základní analýza byla již v minulosti zpracována a existuje na úřadě. 
ST přečetl protinávrh: 
ZM pověřuje RM k zahájení prací na strategii rozvoje města Šlapanice. 
ZM ukládá RM p ředložit scénář postupu zpracování strategického rozvoje města Šlapanice v 
průběhu roku 2011. 
Hlasování: 12 PRO – 7 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Protinávrh byl přijat. 
 
 
 
ad 20. Návrh na změnu jednacího řádu ZM 
Navrhovatelé – zastupitelé SNK Čisté Šlapanice  Jiří Kopeček, Milan Pernica, Karel Tesařík a 
Michaela Trněná – požádali o  změnu jednacího řádu v souladu s požadavkem veřejnosti na 
identifikaci a vymahatelnost osobní odpovědnosti komunálních politiků a v souladu s programovým 
prohlášením vlády, dle kterého je třeba zajistit mimo jiné adresné hlasování zastupitelstva při 
nakládání s majetkem.  
Mgr. Trn ěná přednesla návrh usnesení: 
ZM schvaluje změnu jednacího řádu zastupitelstva, čl. 8, bod 2 takto:  
Jednací řád zastupitelstva, č. 8, bod 2 se doplňuje o: „V p řípadě rozhodování o úkonech 
uvedených v § 84, odst. 2, písm. d), e), f), g), k), n), t), u), x), § 85 nebo uzavření smlouvy o dílo se 
v zápise vždy uvede, jak jednotliví členové zastupitelstva obce hlasovali o přijetí usnesení. 
 
Mgr. Trn ěná doplnila, že toto jmenovité hlasování přijala i vláda ČR a jedná se o osobní 
zodpovědnost jednotlivých zastupitelů. 
Pan Zycháček  
- není uzákoněna vymahatelnost po zastupiteli 
- navrhuje vyčkat na vydání novely zákona o obcích a pak jej zapracovat do jednacího řádu . 
Paní Burianová – doporučuje zorganizovat seminář  pro zastupitele ve věci jednacího řádu 
 
MSH přečetl protinávrh usnesení: 
ZM bere na vědomí návrh překladatelky a ukládá RM a tajemníkovi v souvislosti 
s připravovanými legislativními změnami zák. 128/2000 Sb. je po jejich schválení neprodleně 
zapracovat do vnitřních předpisů Městského úřadu Šlapanice a do jednacího řádu zastupitelstva 
města a předložit ho zastupitelstvu města ke schválení. 
ZM ukládá starostovi svolat před výše uvedeným zasedáním zastupitelstva města k dané 
problematice zastupitelský seminář, na kterém se připraví ke schválení nový jednací řád 
zastupitelstva města, reagující na legislativní změny zákona č. 128/2000 Sb. 
Hlasování: 11 PRO – 7 PROTI – 2 SE ZDRŽELI 
Protinávrh byl přijat.  
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Mgr. Trn ěná – dodala, že nepovažuje za účelné dávat do usnesení něco, co ukládá zákon.  
 
 
 
ad 21. Informace z výborů 
Mgr. Trn ěná, vz. předsedy kontrolního výboru 

- přečetla podrobnější zprávu, kterou všichni zastupitelé obdrželi společně s podkladovými 
materiály k zasedání 5. ZM 

- kontrolní činnost je zaměřena na nemovitý majetek ve vlastnictví města a uzavřené nájemní 
smlouvy k němu, na ekonomičnost přijatých protipovodňových opatření, výběrová řízení a 
ekonomičnost výstavby oddělení MŠ (v objektu ZŠ Šlapanice) 

- přednesla doporučení kontrolního výboru k dodržování směrnice o nakupování a zavedení 
centrální evidence výběrových řízení na veřejné zakázky 

TAJ  – reagoval na doporučení: 
- směrnice o nakupování bude prověřena a následně budou učiněna opatření 
- v příštím roce bude změněn systém evidence a vedení  výběrových řízení na veřejné zakázky  

ST – ZM bere zprávu kontrolního výboru na vědomí. 
 

Ing. Kouřil, předseda finančního výboru 
- FV se schází pravidelně 1x za měsíc 
- činnost zaměřili na plnění rozpočtu města za rok 2010 a návrh rozpočtu na rok 2011  
- z vlastní iniciativy se zabývají kontrolou hospodaření ve společnosti SATESO za rok 2010, 

která však není ještě ukončena. 
ST – ZM bere na vědomí zprávu finančního výboru. 
 
Pan Vavro,  předseda Osadního výboru Bedřichovice 

- následující den po zasedání 5. ZM bude osadní výbor jednat s vlastníky pozemků 
(cyklostezka) 

- připravují podklady pro územní plán místní části Bedřichovice 
- vyřizují drobné stížnosti občanů 
- provedena mírná úprava projektové dokumentace k rekonstrukci kulturního domu (zvuková 

instalace) 
- poděkoval spolupořadatelům bedřichovických hodů – hasičům 
- pozval na kácení máje dne 24. 6. 2011.  

ST – ZM bere na vědomí zprávu Osadního výboru Bedřichovice. 
 
Poznámka: V 18,14 hodin vyhlásil ST 10-ti minutovou přestávku. 
V 18,24 hodin – pokračování jednání. 
 
ST – vzhledem k tomu, že většina členů ZM má před 20. hodinou další pracovní program, žádají o 
ukončení v 19,30 hodin. 
 
ST navrhuje ukončení 5. zasedání ZM nejpozději v 19,30 hodin. 
Hlasování: 14 PRO – 4 PROTI – 2SE ZDRŽELI 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 22. Informace ST, MS, TAJ 
TAJ  

- přijato opatření ve věci znečištěného chodníku na Opuštěné 9/2 (původci znečištění - holubi) 
- prezentoval vysvětlení kontrolního a právního odboru JmK k natáčení a vysílání průběhu ZM 

v kabelové televizi (za účelné je považováno pouze nahrávání pro pořízení zápisu – tím končí 
doba uložení) 
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- ad hlasování k průmyslové zóně (člen ZM ve střetu zájmů má právo hlasovat i pokud je 
vyloučen z hlasování) 

- přečetl svoje vyjádření k dodatku  Dohody mezi Sdružením průmyslová zóna Šlapanice a CTP 
Invest, jehož kopii obdrželi členové ZM od sdružení Čisté Šlapanice při minulém zasedání 
ZM. 

Ing. Pernica žádá o zaslání písemného textu  vyjádření tajemníka. 
 
ST podal následující informace: 

- podrobněji seznámil s organizací náhradní dopravy do Brna a zpět v době stávky dne 16. 6. 
2011  

- informace budou též sděleny občanům prostřednictvím místního rozhlasu a písemnou formou 
na jednotlivých zastávkách MHD 

- upozornil na pohyb muže po Šlapanicích, který se snaží okrádat především starší občany 
- na ulici Brněnská instalován radar na měření rychlosti vozidel v obou směrech (zaznamenává 

též počet projíždějících vozidel) 
- od 1. 8. 2011 bude probíhat měření bez dopravního značení 
- město obdrželo dotaci na II. etapu regenerace sídliště Brněnská. 

 
 
 
ad 23. Diskuse členů ZM  
Pan Kopeček 

- vybídl zastupitele, aby si navzájem slovně nenapadali svoje rodinné příslušníky 
- občanské sdružení Čisté Šlapanice žádalo o vývěsku, ale nedostali odpověď 

MSH – usnesením RM bylo rozhodnuto, že není volná plocha 
Mgr. Trn ěná 

- poděkování OISM za zveřejňování map u záměrů prodeje  
- na schůzce rodičů na Gymnáziu bylo sděleno, že není dokončena optimalizace středních škol 
- jak bude řešeno parkování na ulici Nádražní 
- informovala o veřejné debatě v Tuřanech  

MSN – bude zapotřebí zrušit několik tisíc míst ve školách; nemá záruku ve věci případného zrušení 
šlapanického gymnázia. 
ST – při úpravě ulice Nádražní bude přihlédnuto k názoru občanů. 
Ing. Mrkvica   

- proč se tiskne Šlapanický zpravodaj v tiskárně Didot a zda bylo výběrové řízení 
- ad garáže Ponětovská ul. – nelze tam projít 

ST  - důvodem změny tiskárny byla klesající úroveň. 
Paní Nevrklová doplnila, že byly osloveny 3 tiskárny a byla dána vybrána tiskárna s nejnižší cenou.  
MSN – v případě garáží šlo o uvedení do původního stavu. 
RNDr. Tesařík 

- jsou nové skutečnosti ve věci TONDACHu? 
- je možno nahlédnout do studie, kterou si nechal TONDACH  udělat?  

ST – TONDACH připravuje studii na navýšení komínu. 
Ing. Pernica 

- navrhuje při vybírání poplatků zvýhodnit ty občany, kteří se starají o městské pozemky 
Pan Zycháček – RM se tím zabývá a řeší  to. 
 
 
 
ad 24. Diskuse občanů 
Ing. Pecl 

- vzhledem k časové tísni pošle svoje připomínky a požadavky písemně (e-mailem starostovi) 
Ing. Zmeškal 

- dotázal se, zda může obdržet článek starosty, určený do tisku ve Šlapanickém zpravodaji,  
ještě před vydáním, aby mohl na něj reagovat 
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ST odpověděl, že ne.  
Ing. Sobotka 

- pozitivně hodnotil získání dotace na II. etapu regenerace sídliště 
- překvapila jej informace TAJ o nevysílání průběhu zasedání ZM v kabelové televizi 
- doporučuje zveřejnit část dopisu z KÚ JmK (ve věci nevysílání zasedání ZM) ve Šlapanickém 

zpravodaji 
- upozornil, že i nadále je v dozorčí radě Ambiente 2000Czech 

Ing. Mrkvica  vysvětlil, že 21. 5. 2010 nebyl pověřen k tomuto úkonu. 
Občan Charvát 

- poukázal na to, že občan, který se stará o obecní pozemek, platí  300,- Kč/m²/měsíc a na ulici 
Čechova občané nic neplatí a Sateso jim navíc uklízí. 

 
 
 
ad 25. Závěr  
ST ve 19:55 hodin ukončil 5 jednání  zastupitelstva města.   
 
 
Zapsala: Štěpánka Benadová 
 
 
 
 
 
 
Ing. Ivo Kouřil           Marie Králová 
ověřovatel zápisu          ověřovatel zápisu  
 
 
 
 
 
 
 
 

 Ing. arch. Jaroslav Klaška 
   starosta města Šlapanice 


